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Närvarande: Björn Lager, Marie Jauhiainen, Christer Sjöberg, Tomas Andersson, Britt-Marie Carlsson, Daniel 
Lönnqvist, Fredrik Hjert, Ulrika Leray

Protokoll fört vid styrelsemöte med Skogsbärens SFF 2007-05-15

§ 1 Mötet öppnas

Ordförande Björn Lager hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.

§ 2 Dagordning

Mötet godkände dagordningen.

§ 3 Protokolljusterare

Marie Jauhiainen utsågs tillsammans med Björn Lager att justera protokollet.

§ 4 Föregående protokoll

Genomgång av protokoll 4/2007 gjordes. Protokollet lades till handlingarna.

Genomgång av årsmötesprotokoll gjordes. Protokollet lades till handlingarna.

§ 5 Skrivelser

Inga skrivelser har inkommit till styrelsen.

§ 6 Ekonomi

Genomgång av ekonomin första kvartalet 2007 gjordes.

Regleringar för 2006 kommer under juni månad med betalning sista juni. 

Det har inkommit synpunkter på att kvartalsavgiften för samfälligheten inte ligger på samma nivå som för andra 
samfälligheter på Arnö. Styrelsen skall kontrollera vad skillnaden i avgift består av.

§ 7 Aktivitetslista

Inga nya ärenden påfördes på aktivitetslistan.

§ 8 Övriga frågor

Styrelsens ansvarsområden:

Ordförande Björn Lager

Sekreterare Britt-Marie Carlsson

Kassör Marie Jauhiainen

Fjärvärme Thomas Andersson

Belysning Christer Sjöberg

TV anläggning Ulrika Leray

Materialförvaltare Fredrik Hjert

Materialförvaltare Daniel Lönnqvist

Fjärrvärme:

Fredrik Hjert kommer delta i fjärrvärmegruppen.

Bollspel mot kvartershus:

Det förekommer bollspel mot våra kvartershus som nu är nymålade. Bollspelet ger onödigt slitage på kvartershusen och 
därför inte är tillåtet. Bollspelarna hänvisas till planen.

§ 8 Nästa möte

Tisdag den 12 juni kl 19.00 hos Marie Jauhiainen.

§ 9 Mötet avslutas

Björn tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat.



 
Vid protokollet Justeras

Ulrika Leray Björn Lager Marie Jauhiainen


